
 

 
 

Komisija za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano 

 

Številka: 323-01 /15-4/      EPA  368-VII 
 323-01/15-5/       EPA  378-VII   
Ljubljana,  9. 3. 2015 
 

Komisija za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano je, na podlagi drugega odstavka 56. 
člena Zakona o Drţavnem svetu (Uradni list RS, št. 100/05- uradno prečiščeno 
besedilo, 95/09 - odl. US in 21/13 - ZFDO-F) in 20. člena Poslovnika Drţavnega sveta 
(Uradni list RS, št. 70/08, 73/09, 101/10 in 6/14), sprejela naslednje  
 

M n e n j e  
 

k Predlogu zakona o spremembi Zakona o spremembah in dopolnitvah 
 Zakona o gozdovih (ZG-F), EPA 368-VII 

 
in 
 

k Predlogu zakona o spremembah Zakona o gozdovih (ZG-G), EPA 378-VII 
 
 
Komisija za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano je na 22. seji 9. 3. 2014 obravnavala 
Predlog zakona o spremembi Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o 
gozdovih (ZG-F), ki ga je v obravnavo Drţavnemu zboru predloţila skupina poslank 
in poslancev s prvopodpisanim Joţetom Tankom, in Predlog zakona o spremembah 
Zakona o gozdovih (ZG-G), ki ga je v obravnavo Drţavnemu zboru predloţila Vlada.  
 
Komisija podpira oba predloga zakonov. 
 
Komisija je obravnavala oba predloga zakonov hkrati, saj je njuna vsebina identična 
oziroma predvidevata podaljšanje roka, do katerega se lahko sledljivost gozdnih 
lesnih sortimentov, razen gozdnih lesnih sortimentov iz gozdov v lasti Republike 
Slovenije, namesto s prevoznico zagotavlja z listino o uporabi in prometu z gozdnimi 
lesnimi sortimenti, ki jo mora voditi lastnik gozda oziroma lastnik drugega zemljišča, 
na katerem so rastle gozdne drevesne vrste, če so bili gozdni lesni sortimenti 
pridobljeni iz teh vrst.  
 
Oba predloga zakona predvidevata tehnično spremembo tretjega odstavka 24. člena 
Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o gozdovi (Uradni list RS, št. 17/14), in 
sicer podaljšanje prehodnega obdobja, v katerem ni treba imeti prevoznice, temveč 
se lahko vodi le listina o uporabi in prometu z gozdnimi lesnimi sortimenti. 
Podaljšanje prehodnega obdobja je potrebno zaradi še vedno trajajočih sanacijskih 
del v gozdovih zaradi odprave posledic ţledoloma v letu 2014, ki je prizadel kar 51 % 
površine slovenskih gozdov. Po podatkih Zavoda za gozdove je bilo v letu 2014 



izvedene le 35 % predvidene sanitarne sečnje po ţledu, zato je sanacija še vedno v 
teku. Zato je nujno, da se ustrezno podaljša prehodno obdobje, ki se izteka konec 
aprila 2015, v katerem ni treba imeti prevoznice. Komisija je mnenja, da je treba 
podaljšati prehodno obdobje in na ta način omogočiti nadaljnjo čim hitrejšo odpravo 
posledic ţledoloma ter s tem preprečiti širjenje bolezni in škodljivcev gozdnega 
drevja, ki bi lahko v nasprotnem primeru povzročili nastanek velike sekundarne 
škode.  
 
Minister za kmetijstvo, gozdarstvo in prehran mag. Dejan Ţidan je člane komisije 
seznanil z vsebino vladnega predloga zakona, ki med drugim predvideva enoletno 
podaljšanje prehodnega obdobja brez obvezne prevoznice. Predlog za enoletno 
podaljšanje prehodnega obdobja je po besedah ministra v skladu z ureditvijo 
Evropske unije. Na drugi strani predlog zakona skupine poslancev Drţavnega zbora, 
ki ga je predstavil poslanec Drţavnega zbora Zvone Lah, predvideva dvoletno 
podaljšanje prehodnega obdobja, ki je po mnenju predlagatelja najkrajši moţni čas 
za dokončanje sanacijskih del.  
 
Komisija meni, da bi kazalo slediti predlogu skupine poslancev Drţavnega zbora, ki 
predlaga dvoletno podaljšanje prehodnega obdobja, če taka določba ni v nasprotju z 
zavezujočo ureditvijo Evropske unije. Ostale tehnične spremembe zakona, ki jih 
predlaga Vlada, komisija v celoti podpira. 
 

* * * 
 
Za poročevalca je bil določen predsednik komisije Cvetko Zupančič. 
 
 
 

Predsednik 
Cvetko Zupančič, l.r. 

 

 


